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  Pani
Justyna Chojnacka-Duraj
Radna
Rady Miejskiej w Łodzi

Odpowiadając na interpelację Pani Radnej złożoną w dniu 29 września 2022 r. 

w sprawie wprowadzenia zmian mających na celu minimalizację kosztów 

związanych z energią elektryczną w zakresie energii zużywanej przez oświetlenie 

drogowe informuję, że w ramach inwestycji drogowych realizowanych na terenie 

Miasta stosuje się oprawy energooszczędne w technologii LED, które 

optymalizowane są w oparciu o wymagane normą parametry oświetleniowe 

(m.in. natężenie światła). W zakresie zadań dotyczących zasilania oświetlenia 

drogowego w energię elektryczną przeprowadzana jest szczegółowa analiza kilku 

wariantów rozwiązań mających na celu zmniejszenie zużycia energii, jednak pragnę 

podkreślić, że ewentualne decyzje nie mogą wpłynąć na obniżenie poziomu 

bezpieczeństwa użytkowników dróg. 

Jednocześnie informuję, że Wydział Gospodarki Komunalnej 

w Departamencie Pracy, Edukacji i Kultury Urzędu Miasta Łodzi po raz kolejny 

prowadzi postępowanie przetargowe dotyczące dostaw energii elektrycznej 

w ramach Łódzkiej Grupy Zakupowej, której celem jest zminimalizowanie kosztów 

i uzyskanie konkurencyjnej stawki za dostawę energii elektrycznej na 2023 rok. 

Wojciech ROSICKI

Do wiadomości: 
- Wydział Gospodarki Komunalnej w Departamencie Pracy, Edukacji i Kultury UMŁ,
- Wydział Organizacyjno-Administracyjny w Departamencie Organizacji Urzędu 

i Obsługi Mieszkańców UMŁ




